

Bestyrelsesmøde 15/1-2025

Mødt er: Charlotte, Vibeke, Jesper Christensen, Claus, Stig og Jesper Poulsen
Afbud: Ole

Vedtægtsændringer

Vi kommer hver især med foreslag til evt. Ændringer og sender disse til Stig.
Stig samler op på dette og det tages op på næste bestyrelsesmøde.

Standerhejsning / nedtagning:

Først kommende lørdag efter sommertid starter / slutter

Aktiviteter:

Fjordens dag:

Charlotte og Jesper P. tager til møder med kommune og Sejlsklubben.

Bestyrelsesarbejde:

Hvem har ansvaret for nedenstående:

Indkøb: Charlotte og Vibeke

Opfyldning af papir på toiletter: bestyrelsen

Rundvisning af nye medlemmer: Claus Tobak

Evt. have en fast dag hver 3 de. måned hvor vi inviterer de nye medlemmer til en rundvisning (skrives ind i forretningsorden)

WebMaster: Charlotte og Jesper P.

Forretningsorden:

Frem til næste bestyrelsesmøde kommer vi hver især med forslag til en forretningsorden.

Revisor vejledning skal udfærdiges.

Vejledning til festudvalget skal udfærdiges.

Byggeudvalg status:

VVS og kloak arbejde er udført

Lem i spidsen på østsiden er færdig

EL er separeret således at EL på første sal er væk fra gruppetavlen i Spidshus1

Gulv er isoleret og der er lagt gulvspånplader

Ny dør sat i øst gavlen

Nyt vindue er sat i nordsiden hvor der tidligere var en dør

Vest og Nord væggene er isoleret og beklædt med USB plader.

EL kabler er trukket i vest, øst og nord væggene.

Samarbejdsaftale med havnen:

Pris på opkrævning af kontingent samt fremsendelse af medlemsliste

Pris på EL fra havnen

Evt. Adgang til BEAS vedr. medlems lister

Charlotte indkalder til et møde vedr. ny samarbejdsaftale

Nøgler til klubben:

Adgang til bestyrelseslokalet skal begrænses til at det kun er bestyrelsesmedlemmer der har adgang.

Sejlklubben:

Regninger fra sejlkлубben vedr. grill huset skal belyses nærmere inden disse betales.

Sejlkclubbens ankerbøjer skal ikke på HTSK regning.

Samarbejde med Sejlkclubben tages op yderlig drøftelse i bestyrelsen